
Rada Miejska Gminy Lubomierz 

Radni – Sesja 

 

 

Protokół nr XXIV/2020 

 

 
XXIV Sesja Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w dniu 29 października 2020 roku 

Obrady rozpoczęto 29 października 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:14 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Marcin Zając. 

 

Nieobecny: 

 

1. Dariusz Penkala 

 

Ad.1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady XXIV Sesji 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w formie zdalnej. Powitał obecnych. 

W dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji, uchwał, wniosków. 

 

Ad.2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater przedstawił 

porządek posiedzenia XXIV sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz : 

 

1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
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4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach w miesiącu październiku br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami. 

8. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2021 r. 

9. Dyskusja. 

10. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych w Lubomierzu  2020 

      rok. 

11. Dyskusja. 

12. Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

13. Dyskusja. 

14. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

- przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi 

  i podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o 

  wolontariacie na 2021 rok”, 

- zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w Lubomierzu, 

- wprowadzenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Lubomierzu oraz ustalenia wysokości 

   stawek dziennych opłaty targowej i zasad ich pobierania, 

- wyznaczenia obszaru, wielkości i granic Aglomeracji Lubomierz, 

- zmian w budżecie na 2020 rok. 

15. Zapytania i interpelacje. 

16. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3 

 

Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

Protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.4 

 

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu październiku br. Załącznik nr 1. 

 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska odczytała wniosek 

wypracowany na posiedzeniu wspólnym komisji: Sfery Budżetowej, Gospodarczej i 

Przestrzegania Prawa oraz Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska w dniu 21 października 

2020 r. : 

O zwrócenie się do Pana Dąbrowskiego Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 

„LUBOMED” s.c. siedzibą w Lubomierzu o przywrócenie Ośrodka Zdrowia w Pławnej 

i w Pasieczniku. 

 

Radna Krystyna Andrzejczak – zakwestionowała zasadność niniejszego wniosku, skoro 

przedsiębiorcy już podjęli decyzję w przedmiotowej sprawie. 

Radna Anna Kalińska – stwierdziła, że taki wniosek nie powinien być w ogóle głosowany. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ - Małgorzata Pasierbska – my, jako sołtysi zostaliśmy 

zobowiązani do poinformowania społeczeństwa o zamknięciu Ośrodków Zdrowia w Pławnej 

i w Pasieczniku. Sprawa jest bardzo ważna z uwagi na liczbę osób korzystających z 

placówek. Szczególnie osoby starsze będą czuły potrzebę zgłaszania się do najbliższej 

placówki zdrowia (młodsze poradzą sobie z korzystaniem z usług lekarskich). W przypadku 

ich zamknięcia, będzie problem. Musimy zrobić wszystko, aby rozeznać temat i być może 

uda się wynegocjować zmianę decyzji. 

 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – poinformował o rozmowie przeprowadzone j z 

Państwem Dąbrowskimi. W tym przypadku ekonomia zadecydowała o podjęciu decyzji. 

Uzyskanie certyfikatu jakości w Ośrodkach Zdrowia w Pławnej i w Pasieczniku już w 

poprzednim roku stanowiło problem. Owszem, został wydany certyfikat, ale z uwagami. 

 

 

Radny Tadeusz Andruszków – jest mnóstwo ludzi starszych na wsiach, którzy korzystają z 

tych ośrodków zdrowia. Nie można tego tak zostawić. Może kierownik NZOZ „LUBOMED” 

s.c  wyjaśni o co chodzi w uzyskaniu certyfikatu jakości? 

Radna Anna Kalińska – decyzja została podjęta. Nikt nie będzie prowadził działalności 

charytatywnej, a musimy mieć na uwadze, że jest to spółka cywilna. 

Radna Krystyna Andrzejczak – nikogo nie można zmusić do prowadzenia działalności 

gospodarczej. Dobrze, że burmistrz zajął się tematem i rozmawiał z Panem Dąbrowskim. 

Radny Radosław Chorążyczewski – możemy lobbować. Z pewnością przy trzech placówkach 

występują wyższe koszty stałe, niż przy jednej. Należałoby rozwiać wszelkie wątpliwości i 

wystąpić o wyjaśnienie u źródła. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – z pewnością do podjęcia takiej decyzji przyczyniły się 

względy finansowe, kadrowe. Należałoby przytoczyć treść pisma Państwa Dąbrowskich, 

kierowanego do mieszkańców tych dwóch sołectw. 

 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska – odczytała list Państwa Dąbrowskich 

NZOZ „Lubomed” s.c. w Lubomierzu. To nie jest niegrzeczność ze strony radnych w 

drążeniu tematu. „Chcemy okazać, że nam bardzo zależy na utrzymaniu tych ośrodków 

zdrowia”. 
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Radna Krystyna Andrzejczak – wskazała na źle odebrany ton wypowiedzi. Państwo 

Dąbrowscy mają suwerenną decyzję funkcjonowania placówki. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

O zwrócenie się do Pana Dariusza Dąbrowskiego Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 

„LUBOMED”  s.c. z siedzibą w Lubomierzu o przywrócenie Ośrodka Zdrowia w Pławnej i w 

Pasieczniku. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Mariusz Kozłowski, Anna 

Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krystyna Andrzejczak, Anna Kalińska. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska odczytała wniosek wypracowany na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 22 

października 2020 r.: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

O zmianę treści w załączniku nr 2 § 7 uchwały w sprawie: wprowadzenia regulaminu 

„Targowiska Miejskiego w Lubomierzu” oraz ustalenia wysokości stawek dziennych opłaty 

targowej i zasad ich pobierania poprzez wykreślenie poprzedniego zapisu, na wpis 

następujący: „Dopuszcza się możliwość zwolnienia z opłaty targowej w szczególnych 

sytuacjach, o czym decyduje burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Radna Anna Kalińska – zgłosiła wniosek kolejny, w sprawie zorganizowania spotkania z 

właścicielami Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Lubomed”; s.c. w Lubomierzu. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

 

O zorganizowanie spotkania z właścicielami Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

„Lubomed”; s.c. w Lubomierzu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Ad. 5 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska przedstawiła informację Komisji 

Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. Załącznik nr 2. 

Uchwały, interpelacje, są na bieżąco realizowane. Ostatnie wnioski, tj. o wycięcie suchych 

gałęzi i drzew przy drodze dojazdowej Lubomierz – Radoniów i Lubomierz – Pławna oraz o 

naprawę chodnika od skrzyżowania ul. Jeleniogórskiej z ul. Placem Wolności w kierunku 

oczyszczalni ścieków i wjazdu do tzw. Alei Kasztanowej – 28 września 2020 r. zostało 

wystosowane pismo do Starosty Lwóweckiego, czekamy na odpowiedź. Informacja Starostwa 

Powiatowego w Lwówku Śląskim w sprawie pasów przy ul. Gryfiogórskiej, nieopodal 

„Ośrodka Zdrowia” Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Lubomed” s.c w Lubomierzu 

– negatywne rozpatrzenie wniosku. 

 

Ad.6 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 24 września do 29 października 2020 r. przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta 

Lubomierz Marek Chrabąszcz. Załącznik nr 3. 

 

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

 

- zarządzenie nr 84/2020 z dnia 24.09.2020 r w sprawie opracowania materiałów 

planistycznych na 2021 rok przez jednostki organizacyjne gminy, referaty, straż miejską oraz 

pracowników merytorycznych Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz uczestniczące w procesie 

planowania, 

 

- zarządzenie nr 85/2020 z dnia 30.09.2020 r. w sprawie ustalenia ceny za zbycie w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego prawa użytkowania wieczystego nieruchomości, 

 

- zarządzenie nr 86 z dnia 30.09.2020 r. w sprawie powołania Pełnomocnika ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych, 



                                                              - 6 - 

 

- zarządzenie nr 87/2020 z dnia 30.09.2020 r. w sprawie powołania Komisji Likwidacyjnej, 

celem likwidacji zużytych środków trwałych i wyposażenia będących w ewidencji  Urzędu 

Gminy i Miasta Lubomierz, 

 

- zarządzenie nr 88/2020 z dnia 30.09.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

 

- zarządzenie nr 89/2020 z dnia 05.10.2020 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

rocznego programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku, 

 

- zarządzenie nr 90/2020 z dnia 07.10.2020 r. w sprawie przeprowadzenia wyborów sołtysa i 

wyborów uzupełniających członków rady sołeckiej w Olesznej Podgórskiej, 

 

- zarządzenie nr 91/2020 z dnia 07.10.2020 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za wynajem 

świetlic wiejskich na terenie Gminy Lubomierz, 

 

- zarządzenie nr 93/2020 z dnia 20.10.2020 r. w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w 

trzecim przetargu na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości, 

 

- zarządzenie nr 94/2020 z dnia 21.10.2020 r. w sprawie ustalenia ceny za zbycie w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego prawa własności nieruchomości, 

 

- zarządzenie nr 95/2020 z dnia 23.10.2020 r. w sprawie oddania w użyczenie nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Lubomierz, 

 

- zarządzenie nr 96/2020 z dnia 23.10.2020 r. w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości. 

 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, czy Gmina Lubomierz uczestniczymy w jakimś 

projekcie z „Euroregionu Nysa” w ramach, którego czeka się na przelanie środków 

finansowych? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – u nas wszystko odbywa się płynnie. Natomiast „Budowa 

ścieżki rowerowej Pławna – Milęcice – Lubomierz – Oleszna Podgórska” w roku 2018 – 

projekt  nie otrzymał dofinansowania w ramach współpracy INTERREG Polska – Saksonia 

2014 – 2020. 

 

Ad.7 

 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz - informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie 

między sesjami nie będzie przedstawiona z uwagi na nieobecność radnego, który uczestniczy 

w pracach komisji powiatu. Jeśli macie Państwo pytania – należy przedstawić za 

pośrednictwem biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – rozmawiałem z radnym powiatowym na temat: wycinki 

drzew w Radoniowie, wykonania barierki w Pławnej (obecnie jest montowana), malowania 

pasów przy szkole, o parkingu dla osób niepełnosprawnych. 

Planuje się uruchomienie 15 miejsc dla osób chorych na covid 19 w Lwówku 

Śląskim (dokładnej daty otwarcia nie znamy). Obecnie Lwówecki Szpital jest zamknięty z 

uwagi na pandemię. 
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Radna Anna Kalińska – zapytała – skoro szpital jest zamknięty, to gdzie mamy się zgłaszać w 

przypadku zaistniałej potrzeby? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział – sytuacja jest bardzo dynamiczna w 

zakresie zachorowań. W pobliżu mamy Szpital w Bolesławcu Oddział Zakaźny, Izolatorium 

w Miliczu, Wojewódzki Szpital w Lądku Zdroju. 

Należy kontaktować się z „Sanepidem”, który wydaje decyzje i monitoruje działalnością w 

zakresie pandemii. 

 

Ad.8 i 9. 

Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2021 rok przedstawiona przez Skarbnik 

GiM Elżbietę Jaśkiewicz. Zaczyna się proces tworzenia budżetu Gminy i Miasta Lubomierz 

na 2021 rok. Składane projekty do budżetu podlegają analizie i weryfikacji. M.in. wpłynął 

wniosek Rady Miasta i Gminy Wleń o ujęcie w budżecie 2021 roku środków finansowych na 

remont drogi gminnej Wojciechów – Radomice. Odcinek lezący na terenie Gminy Wleń 

Został wyremontowany w 2016 roku. Do właściwego i pełnego użytkowania jest niezbędne 

wyremontowanie w części położonej na terenie Gminy Lubomierz. Nadmieniam, że jest to 

droga polna, służąca rekreacji. Na terenie Gminy Lubomierz do wyremontowania pozostaje 

odcinek 2 km przy dokonanym remoncie ze strony Gminy Wleń około 300 m. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jest to tylko wniosek, który będzie analizowany. Na 

terenie Gminy Lubomierz mamy ważniejsze drogi gminne do remontów. Ta droga nikomu nie 

służy jest to polna droga. Musimy się zastanowić, które drogi wymagają niezwłocznych 

remontów z uwagi na swój stan i ilość użytkowników. 

Radna Anna Kalińska zwróciła uwagę na brak wiedzy w zakresie kosztów remontu. W 

pierwszej kolejności należałoby oszacować koszty. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski - w ramach sprostowania wypowiedzi Pani 

Skarbnik - Gmina Wleń wykonała odcinek 800 m, a nie 300 m. Jesteśmy oczywiście za 

realizacją przedsięwzięcia, ale nie w roku bieżącym. Na terenie Gminy Lubomierz istnieje 

wiele dróg wymagających przeprowadzenia natychmiastowego remontu, np. choćby odcinek 

na trasie Popielówek – Wojciechów. 

Przewodniczący RMG Michał Pater – uznał – grzecznościowo należałoby odpowiedzieć 

Radzie Miasta i Gminy Wleń na pismo. 

 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski - złożył formalny wniosek pod głosowanie: 

„O zabezpieczenie środków finansowych na przygotowanie dokumentacji i remont drogi na 

trasie Popielówek – Wojciechów”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

O zabezpieczenie środków finansowych na przygotowanie dokumentacji i remont drogi na 

trasie Popielówek - Wojciechów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1). 

Radosław Chorążyczewski. 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

Przewodniczący RMG Michał Pater ogłosił 15 min. przerwę w godz. 13:40 – 13:55. 

Godz. 13:55 wznowienie obrad sesji. 

 

Ad 10 i 11 

 

Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych w Lubomierzu 2020 r. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4. 

Przewodniczący RMG Michał Pater – dyrektor LCK nie może być obecny z uwagi na 

wykonywanie innych obowiązków. Jeśli są pytania, to należy kierować za pośrednictwem 

biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Ad.12 i 13 

 

Współpraca z organizacjami pozarządowymi. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5. 

 

Ad.14 

 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) - przyjęcia Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolnotariacie 

na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

- przyjęcia Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolnotariacie 

na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof 

Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Aron Bogusz. 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Dariusz Penkala. 
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Uchwała nr XXIV/163/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o 

wolnotariacie na 2021 rok; 

 

b) - zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w Lubomierzu, 

 

Głosowano w sprawie: 

- zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w Lubomierzu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXIV/164/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w 

sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół w 

Lubomierzu; 

 

c) - wprowadzenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Lubomierzu oraz ustalenia 

wysokości stawek dziennych opłaty targowej i zasad ich pobierania. 

 

Głosowano w sprawie: 

- wprowadzenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Lubomierzu oraz ustalenia wysokości 

stawek dziennych opłaty targowej i zasad ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXIV/165/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Lubomierzu oraz ustalenia 

wysokości stawek dziennych opłaty targowej i zasad ich pobierania. 
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d) - wyznaczenia obszaru, wielkości i granic Aglomeracji Lubomierz, 

 

Głosowano w sprawie: 

- wyznaczenia obszaru, wielkości i granic Aglomeracji Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof 

Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Kalińska. 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXIV/166/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie wyznaczenia 

obszaru, wielkości i granic Aglomeracji Lubomierz; 

 

e) - zmian w budżecie na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

- zmian w budżecie na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1). 

Marcin Zając. 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Penkala. 

 

Uchwała nr XXIV/167/2020 rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian w 

budżecie na 2020 rok. 
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Ad. 15 

 

Zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

Ad.16 

 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

Ad.17. 

 

W sprawach  różnych: 
 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zapytał o termin zmian w funduszach 

sołeckich – czy może być dokonywany do końca października, czy do końca listopada? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – odpowiedziała – zmiany mogą być dokonywane w 

terminie do końca października  br. 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska – pytanie dot. funduszu sołeckiego w 

Pławnej Dolnej. Czy odpłatność za usługi wywozu odpadów wielkogabarytowych miały być 

opłacone przez wieś, w ramach funduszu sołeckiego? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz –  Sołectwo w Pławnej Dolnej zaplanowało sobie taką 

usługę, której nie wykonało, dlatego należy dokonać przesunięcia w funduszu sołeckim w 

Pławnej Dolnej. 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska – czy jest szansa na postawienie kontenera 

na wywóz odpadów wielkogabarytowych w wiosce ? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – odpowiedziała – proszę przedzwonić do pracownika 

UGiM Referatu Technicznego Pani Anety Korol, która wypisuje zlecenia i ustalić szczegóły. 

 

Ad.18  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady XXIV 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Do Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w okresie między sesjami wpłynęła następująca 

korespondencja: 

 

1. Prośba o odchwaszczenie chodnika dla pieszych zlokalizowanego w ciągu drogi      

    DW297 w miejscowości Wojciechów – kierowana do Dolnośląskiej Służby Dróg i  

    Kolei ul. Krakowska 28, 50 425 Wrocław. Pismo Burmistrza GiM Lubomierz RT, NR    

    RT.720.58.2020 z dnia 25.09.2020 r. (data wpływu 28.09.br.)  

 

     2. Pismo Burmistrza GiM Lubomierz RT,  NR RT.720.59.2020, (do Starosty 

Lwóweckiego)   w sprawie:  

- wycinki suchych gałęzi i drzew przy drodze powiatowej nr 2511D 

    (Pławna – Radoniów), 

- naprawy chodnika dla pieszych na drodze powiatowej nr 2511D w miejscowości  

Lubomierz  na odcinku od skrzyżowania z Placem Wolności do zjazdu na Aleję Kasztanową. 
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3. Starostwo Powiatowe w Lwówku Śląskim pismo nr KD.7126.26.2020 z dnia 

29.09.2020 r. (data wpływu: 30.09.br.) w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na 

drodze powiatowej nr 2511D w okolicach Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

LUBOMED s.c. ul. Gryfiogórska 6 w Lubomierzu wraz z protokołem  z dnia 23 

września 2020 r., sporządzonym na okoliczność zmiany organizacji na drodze 

powiatowej nr 2511DS Powiatu Lwóweckiego. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w okresie od 

stycznia do października 2020 r., 

5. Rada Miasta i Gminy Wleń z dnia 24.09.2020 r. (pismo otrzymane 30.09.br.), nr 

RMiGm.00017.2020 o ujęcie w budżecie Gminy Lubomierz na 2021 rok środków 

finansowych na remont drogi gminnej Wojciechów – Radomice. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                         Michał Pater  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 


